
                                                            Z á p i s n i c a 

                             z  5.zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 30.06.2011 o 19.00 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OcZ:            6 

Neprítomní – ospravedlnení:                     1 

Zasadnutia sa nezúčastnil poslanec Pavel Kéri 

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

Začiatok zasadnutia:                               19.00 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            21.00 hod. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Procedurálne otázky 

3. Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4. Oboznámenie so zmenou zákona 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových 

    pomeroch starostov obcí a primátorov miest v z.n.p od 1.06.2011          

5. Odmeňovanie poslancov v súlade s platným VZN  

6.  Prejednanie žiadostí od občanov 

7. Rôzne 

8. Prijatie uznesenia 

9. Záver 

 

 

 

 



K bodu 1 

Pani starostka obce privítala prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku obce  na riadnom 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 2 

Starostka obce oboznámila poslancov s programom zasadnutia a dala o ňom hlasovať. Za 

zapisovateľku zasadnutia OZ navrhla pani Janu Segíňovú, za členov návrhovej komisie Mária 

Valášika a  Lenku  Havranovú a za overovateľov zápisnice pána Jozefa Havrana a Romana 

Kühtreibera 

Za............... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdrţal sa .....................0, 

 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila poslancov Obecného zastupiteľstva s plnením uznesení  

z predošlého zasadnutia Obecného zastupiteľstva, kedy bol jednohlasne schválená hlavná 

kontrolórka obce, boli prejednané a schválené ţiadosti od občanov ohľadne drobných stavieb, 

ţiadosť o povolenie usporiadať XIII. ročník Degustácie vín Poţitavského regiónu a  ţiadosť 

o vyjadrenie k vydaniu notárskeho osvedčenia. Rovnako ţiadosť občanov cestujúcich zo 

zamestnania autobusovým spojom zo Zlatých Moraviec o 15.40 hod. ohľadne výšky 

cestovného bola riešená s NSK – odborom dopravy a bola vyriešená kladne k spokojnosti 

občanov. Sťaţnosť občana Ing. Stehlíka bola postúpená na priestupkové oddelenie 

Policajného zboru v Zlatých Moravciach. Sťaţnosť pána Studeného bola riešená tak, ţe pán 

Studený bol vyzvaný , aby sťaţnosť doplnil konkrétnymi menami. Do dňa zasadnutia OZ toto 

doplnenie nebolo zrealizované. Rovnako pánovi Palovčíkovi, ktorý sa sťaţoval na zistenie 

neoprávneného vstupu cudzích osôb na jeho pozemok a následné odcudzenie najmä pra -

covného náradia bolo doporučené v prípade, ţe ak zistí takýto neoprávnený vstup na svoj 

pozemok je potrebné zavolať príslušníkov polície.  

Ďalej na predošlom zasadnutí OZ poslanci schválili Záverečný účet obce za rok 2010 

s výhradami voči zlému hospodáreniu obce, vzali na vedomie   inventúrny súpis majetku obce 

k 31.12.2010  

Starostka obce pochválila činnosť stavebnej komisie. Jej členovia Pavel Kéri a Ing. Marek 

Ďuriš  si takmer všetky ohlásené drobné stavby prekontrolovali či súhlasia s predloţenou 

dokumentáciou. 

Obecná rada od posledného zasadnutia OZ  nezasadala ani raz, nakoľko medzi zasadnutiami 

bol pomerne krátky časový odstup. 

 

 



K bodu 4 

 Starostka obce oboznámila prítomných poslancov so zmenou zákona 253/1994 Z.z. 

o právnom postavení  a platových pomeroch starostov obcí a a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov. Starostka obce odovzdala slovo svojmu zástupcovi pánovi Františkovi 

Mankoveckému, ktorý prítomných poslancov oboznámil v súlade so zákonom 253/1994 Z.z. 

v z.n.p.  § 4 ods.1,  s novou výškou koeficientu. Podľa tejto zmeny zákona koeficient bol 

upravený z 1,83 násobku na 1,65 násobok. 

V zmysle ust. § 8a)  zákona 253/1994 Z.z.  o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov a s poukazom na ust. § 11 

ods.4 písm. i) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších  predpisov Obecné 

zastupiteľstvo určuje plat starostky a to podľa ust. § 3 ods.1 nasledovne: 

769,00 €  x 1,65 = 1 263,00 € v hrubom,  pričom suma 769,00  € je priemerná mzda v hospo-

dárstve za minulý rok 2010. 

Za............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

K bodu 5 

Starostka obce predloţila poslancom platné Všeobecne záväzné nariadenie obce Choča 

(VZN) č.2/2010 o zásadách odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, ktoré bolo 

schválené dňa 6.08.2010, podľa ktorého sa v roku 2011 riadi odmeňovanie poslancov OZ. 

Na budúcom zasadnutí OZ sa poslanci , po preštudovaní tohto VZN, vyjadria k stanoveným 

odmenám. 

 

 

K bodu 6 

 

Prejednanie ţiadostí od občanov: 

a) Ing. Branislav Segíň, ul. Mládeže 2,Zlaté Moravce 

   Ohlásenie drobnej stavby – oplotenie  pozemku par.č. 280/1 a 286/1 za účelom ohradenia 

novostavby rodinného domu. Číslo spisu: 31/11 

Poslanci uvedenú žiadosť zvážili a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia. 

Za................6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 



b) Bc. Vladimír Paluška, Choča č.188  

  Ohlásenie drobnej stavby  - oplotenie pozemku par.č. 900 za účelom rozvoja agroturistiky. 

Číslo spisu: 38/11 

Poslanci žiadosť preskúmali a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia. 

Za................ 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

c) František Godál, Choča č.82 

Ohlásenie drobnej stavby – elektrická a kanalizačná prípojka k rodinnému domu súp. č. 82. 

Číslo spisu  36/11 a 37/11 

Poslanci žiadosť preskúmali a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia. 

  

Za................ 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

d) Michaela Kovačičová, BAR U SEMIŠI, Choča č.46   

Vedúca miestneho pohostinstva BAR U SEMIŠI, Choča č.46 predloţila ţiadosť ohľadne 

usporiadania 2.ročníka GULÁŠ CUPU dňa 30.07.2011 od 13.00 hod. Od 17.00 hod. na dobrú 

náladu bude hrať hudobná skupina RYTMIX aţ do 24.00 hod. 

Poslanci uvedenú žiadosť bez výhrad jednohlasne schválili. 

Za................ 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

e) Roman Kühtreiber , TJ Choča 

Ţiadosť o povolenie usporiadať futbalový turnaj dňa 3.07.2011. Turnaja sa zúčastnia 4 

futbalové oddiely z Tesárskych Mlyňian, Neveríc, Martina nad  Ţitavou a TJ Choča. 

Poslanci uvedenú žiadosť bez výhrad jednohlasne schválili. 

Za................ 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

 

 

 



K bodu  7 

Starostka obce oboznámila poslancov s návrhom predsedu športovej komisie poslanca 

Romana Kühtreibera, ktorý za členov tejto komisie navrhol Mária Valášika a Ondreja Segíňa. 

Poslanci uvedený návrh bez výhrad jednohlasne schválili. 

Za................ 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0,, 

Ďalej starostka obce informovala poslancov o mnoţstve sťaţností na občana Zdenka Toráča, 

Choča č.107 a na jeho veľmi časté nadmerne hlučné „ počúvanie“ hudby častokrát vulgárnej. 

Starostka navrhla predsedovi komisie verejného poriadku predvolať si Zdenka Toráča na 

komisiu verejného poriadku a dohovoriť mu a upozorniť ho na určité podmienky susedského 

spolunaţívania. Predseda komisie pán poslanec Jozef Havran potvrdil, ţe nemá  problém 

s tým, aby komisia riešila tohto občana a súhlasil s takýmto postupom. 

Ing. Mariana Mankovecká, hlavná kontrolórka obce – predniesla prítomným výsledky  

kontrolnej činnosti za jún 2011, v ktorom poukázala na niektoré nedostatky vo vedení 

pokladne. Zistené  nedostatky musia byť odstránené. Ďalšie veci uvedené v zápise kontolórka 

obce prekonzultuje so starostkou obce a na budúcom zasadnutí OZ podá správu poslancom. 

Ing. Jozef Kéry – zúčastnila sa zasadnutia OZ, aby predniesol svoju sťaţnosť a nespokojnosť 

s usporiadaním hudobných akcií pred zariadením BAR U SEMIŠI. Nadmerný hluk spôsobuje, 

ţe jeho deti nemôţu spať. Takéto akcie nech sú len do 22,00 hod. alebo nech sú v Kultúrnom 

dome. 

František Mankovecký – reagoval na jeho sťaţnosť tým, ţe tieto akcie pre miestnym 

pohostinstvom nebývajú tak často. V konečnom dôsledku sú to akcie, kde sa občania 

stretávajú a obec „ ţije“. 

Jozef Havran – pridal sa k odpovedi pána Mankoveckého a doplnil, ţe vlastne vedúca 

zariadenia BAR U SEMIŠI si dáva ţiadosť o povolenie usporiadať takúto akciu práve z toho 

dôvodu, ţe sa tam uvádzajú  hodiny  po 22.00 hod., čo je čas nočného kľudu. 

Starostka obce –  pridala sa k odpovediam pánov poslancov a doplnila, ţe počas takýchto 

akcií sa tu stretávajú nielen mladí ale aj starší spoluobčania. Nikto iní sa doteraz nesťaţoval – 

určite aj z toho dôvodu, ţe väčšina občanov sa týchto akcií zúčastňuje. Avšak starostka obce 

zdôrazní vedúcej zariadenia BAR U SEMIŠI, aby bola dodrţaná pri najbliţšej a kaţdej ďalšej 

akcii najdlhšia povolená hodina do 24.00 hod. 

Jozef Havran – sa pýtal ako je to s nadstavbou TJ, rovnako sa spytoval, ţe nemá ţiadny 

prehľad koľko má obec zamestnancov, koľko platí za elektrinu a nemá ţiadne informácie 

o hospodárení. Ţiadal , aby boli mesačne predkladané výsledky hospodárenia obce. 

Starostka obce následne odpovedala pánovi poslancovi, ţe čo sa týka vybavovania úveru na 

financovanie Nadstavby TJ, je všetko v štádiu riešenia. Keďţe z dôvodu zlého výsledku 

hospodárenia za minulé roky banky nedajú obci prekleňovací úver, bolo nutné hľadať iné 



moţnosti získania financií prostredníctvom sponzorov a ručiteľov. Reálna moţnosť je, 

momentálne sa dávajú dohromady dokumenty v TATRA BANKE potrebné k tejto bankovej 

transakcii. 

Ďalej reagovala na otázky pána poslanca Havrana ohľadne financií a hospodárenia tým, ţe na 

predošlom zasadnutí OZ v rámci bodu rôzne spomenula veľmi zlú situáciu ohľadne 

podielových daní, ktoré mesačne poskytuje MF SR prostredníctvom Daňového úradu. 

Podielové dane uţ tretí mesiac rapídne klesajú. Situáciu priblíţila informáciou, ţe 

k 31.05.2011 obec dostala z MF SR vo forme podielových daní spolu 41  770,00 €. Na 

priemernú mesačnú prevádzku čo predstavujú energie, voda, telefóny, preprava osôb, odvoz 

smetí, mzdy a odvody je potrebné priemerne 9 598,50 €, čo predstavuje k 31.05.2011 

výdavky vo výške 47 992,50 €. Rozdiel medzi príjmom podielových daní a výdavkami je 

samozrejme  vykrytý príjmami od občanov vo forme daní z nehnuteľností a miestnych 

poplatkov. Finančná situácia je veľmi sťaţená splátkovými kalendármi a „starými“ faktúrami, 

ktoré sa musia zaplatiť, hoci sú z minulých období. Momentálna situácia je váţna, 

zamestnanci obecného úradu mesačnú mzdu zatiaľ dostali, avšak na poisťovne ohľadne 

neuhradených odvodov bola zaslaná ţiadosť o odklad splátky poistného pre nedostatok 

financií. Čo sa týka predkladania výsledkov hospodárenia a plnenia rozpočtu informovala 

starostka, ţe štvrťročne sa predkladajú výkazy o hospodárení na Daňový úrad v Nitre. 

Vzhľadom k tomu, ţe v minulosti bývalo plnenie rozpočtu predkladané OZ polročne, 

predpokladala starostka, ţe by to mohlo stačiť i novému OZ. Avšak samozrejme, ţe  ţiadosti 

poslanca Havrana  mať výsledky o hospodárení  bude vyhovené v štvrťročných intervaloch. 

Lenka Havranová – spytovala sa, či sa aj počas letných  prázdnin zbierajú umelé fľaše 

v Materskej škole.  

Starostka obce odpovedala, ţe áno a informovala prítomných, ţe v prípade ak bude zamknutá 

brána stačí PET fľaše prehodiť za bránu. Zamestnanci MŠ alebo ŠJ ich odloţia na miesto. 

Lenka Havranová – sa ďalej spytovala, ţe aké výhody má z toho obec, ţe aktivačný 

pracovníci boli pracovať počas pracovnej doby u pána Ing. Huleka na hydinovej farme. 

Starosta obce potvrdila, ţe naozaj dve pracovíčky  menovite Jiřina Valterová a Kristína 

Pálková prijaté  cez  ÚPSVaR na menšie obecné sluţby boli dva krát počas stanovenej 

pracovnej doby pracovať na farme u Ing. Huleka. Avšak tieto pracovníčky si tieto hodiny 

riadne odpracovali v  iné dni, kedy pracovali nie 4 hodiny, ale 8 hodín. Je v kompetencii 

starostky obce upraviť v prípade potreby pracovnú dobu zamestnancov. 

Jana Segíňová – informovala sa ohľadne plynových skriniek na plynových prípojkách, či sú 

majetkom občana alebo napr. obce. Pýtala sa z toho dôvodu, ţe u jej suseda pána Nému č.73 

táto skrinka chýba  a plynové vývody zo len vyvedené zo zeme. Chcela vedieť či to tak môţe 

byť, či to nie je nebezpečné. 

Rovnako informovala prítomných, ţe na záhumní nad jednou záhradou sú nabité drevené koly 

na ploche, ktorá je vlastne obecným pozemkom.   

Starostka obce sa bude oboma informáciami zaoberať. 



 

 

K  bodu 8 

 

Členka návrhovej komisie  Lenka Havranová  predniesla návrh na uznesenie, ktoré poslanci 

bez výhrad schválili. 

Za................ 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

 

K bodu 9 

Starostka obce poďakovala  prítomným poslancom  a hlavnej kontrolórke za účasť na 

zasadnutí OZ. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Jozef Havran    ............................. 

Roman Kühtreiber  .............................. 

 

 

 

 

 

 

František Mankovecký                                                                       Alena Záhoreczová    

zástupca starostky                                                                                     starostka obce 

 

 


